
 

Skolebestyrelsesmøde 17.04.2023 

Personalerummet afdeling Nord kl. 17.00-20.00 

 

Forældrerepræsentanter: Anders Thorborg Mørk, Christian Kallehauge Frank, Iben Estrup 

Ljungmann, Jens Klit Thomsen, Kristian Sjørslev, Nikolaj Visby Sandbæk, Signe Ebbesen, Brian 

Grønning Jensen, Louise Søgaard Ørum 

Suppleanter: Lisa Bang Rye Bonde, Lisbeth Cecilie Overby. 

Medarbejderrepræsentanter: Marianne Møldrup, Marie Wendt, Morten Andersen, Kathrine 

Gåsland 

Skoleledelse: Jamie Stevenson, Jakob Fenneberg-Hansen, Lola Nielsen, Susanne Bryld. 

Elevrepræsentanter: Amalie 7A, Mynte 7A 

(Afbud til mødet er gennemstreget) 

Dagsorden - referat 

1.  Godkendelse af dagsorden 

17.00 – 17.05 TB 

 

Velkomst. 

Gennemgang af dagsorden og bilag. 

 

2.  Godkendelse af referat 

17.05 – 17.10 TB 

 

Bilag: Referat fra februar. 

 

3.  Status for ny skole GH 

Pilotprojekt indretning 

17.10 – 18.00 TO / TD 

 

Besøg fra Fremtidens Folkeskoler team Mette Runge og Tine 

Kolbak. Orientering om status og kommende pilotprojekt med 

skolemøbler og indretning af læringsmiljøer. 

 

Mulighed for spørgsmål og drøftelse. 

 

Evt. midtvejsevaluering 

 PAUSE  

4.  Elevrådet 

18.15 – 18.35 TO 

 

Punkter fra elevrådet. 

Elevrådet har fået henvendelser vedr. skolemøbler.  

Der begynder en toiletkampagne fra mellemtrinnets elevråd.  

Rep. Har været afsted til fælleselevråd – demokraticamp.  

 

 

 

5. Orientering fra ledelsen 

18.35 – 19.30 TO 

Der ønskes en grundig og alsidig orientering fra ledelsen. 

SFO status / Skole status 

 

 Nyheder og skolens udvikling 

Forårsfest: Elevrådet vurderer, hvad overskud fra 

forårsfesten skal bruges til. SKB har givet idéer til elevrådet, 

elevrådet melder tilbage til SKB.  

 

Skolekaffe 27/4 



 

Cyklerne har været i brug – det er en god ting, at vi har fået 

dem.  

Der er infomøder i gang omkring kommende 0. årgang 

 

 Timefordeling og skoledagens længde 23/24 

JS viser timefordelingsplanenSkolen arbejder videre med 

den timefordelingsplan, der er i gang nu. Til næste møde 

gennemgås den i detaljer.  

JS viser en oversigt over lærernes arbejdsopgaver. 

 

 Økonomi – kommune, skole/SFO, aktuel status 

Skolens budget passer ift 4/12.  

SFO takst øges lidt igen 

 

 Rådhuset og politik 

Kommunen skal spare:  

I de kommende år vil politikerne formentlig blive nødt til at 

spare på skoleområdet – der er forskellige tiltag i 

sparekataloget. Nærmere info følger.  

 

 Henvendelser fra forældre (fast punkt) 

 

6. ”Dannelse i en digital 

verden” status 

Skole hjem status 

Badning idræt princip 

19.30 – 19.45 TO 

 

Status fra udvalgene vedr. arbejde med principper:  

 

Dannelse i en digital verden:  

Møde med skole/forvaltning ift. Aula muligheder 

Mobilpolitik:  

Forslag: I næste skoleår eksperimentere:  

2. mdr. med fri mobilleg 

2. mdr. med mobilhotel 

2. mdr. med mobilfri 

 

Skolens ledelse overvejer forslaget og vender retur til næste møde.  

 

Skal der være forskel på skole og SFO?  

Når princippet kommer skal det deles op i SFO 1, SFO 2, skole.  

 

Forslag om evt. foredragsholder om dannelse i en digital verden til 

næste skoleår. Udvalget vil dykke ned i bogen ”Like” for at blive 

klogere på emnet.  

 

Meddelelsesbogen er ikke en del af udvalget.  

 

Skolehjem:  

Udvalget sender noget ud forud for mødet i maj, som SKB kan tage 

stilling til. Et oplæg på baggrund af de input, der har været fra 

kontaktforældre, lærere og elever.  

 

Badning idræt princip:  

Tilbagemelding fra ledelsen vedr. princip for badning. Se bilag. 



 

Godkendt med tilføjelse: ”ordentlige badefaciliteter” 

 

Princippet skal lægges ud på Aula og hjemmesiden fra SKB/skolens 

ledelse. Med en særlig opmærksomhed til kontaktforældrene.  

 

Princippet evalueres i SKB. 

 

7. Meddelelser fra: 

-formanden 

-medarbejderne 

19.45– 20.00 TO 

 

13/6 infomøde nye 0. klasser. Deltagelse af SKB?  

 

Basen har inviteret forældre fra 3. årgang mandag den 24/4 til 

infomøde.  

 

8. Evt. 

 

Hvordan kan vi bruge kontaktforældrene mere i kommunikationen 

fra SKB?  

 

Talent på NS?  

 

Hvem skal være mødeleder næste gang? Jens.  

 
 


